
Title (en)
Ceiling cladding.

Title (de)
Deckenverkleidung.

Title (fr)
Revêtement de plafond.

Publication
EP 0465904 A1 19920115 (DE)

Application
EP 91110359 A 19910624

Priority
• DE 9010564 U 19900713
• DE 9102531 U 19910302

Abstract (en)
The invention relates to a ceiling cladding consisting of panels 2 mounted in supporting girders 1. To facilitate installation and removal of the
individual panels and also to be able to suspend panels of different width or different modular dimension, there is to be provided on one lateral
edge of the panel a pivot bearing 3 which is fastened to the supporting girder 1, while a catch element 4 is arranged at the opposite end region of
the panel 2, so that it is possible to suspend the panel 2 pivotably on a supporting girder 1 and subsequently bring it into the mounting position or
analogously dismount it again. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Deckenverkleidung aus Platten 2, die in Halteträgern 1 gelagert sind. Um den Einund Ausbau der einzelnen
Platten zu erleichtern, und um auch Platten unterschiedlicher Breite oder mit unterschiedlichem Rastmaß einhängen zu können, ist vorgesehen,
daß an einer Seitenkante der Platte eine Schwenklagerung 3 vorgesehen ist, welche an dem Halteträger 1 befestigt ist, während an dem
gegenüberliegenden Endbereich der Platte 2 ein Rastelement 4 angeordnet ist, so daß es möglich ist, die Platte 2 an einem Halteträger 1
schwenkbar aufzuhängen und nachfolgend in die Montageposition zu bringen bzw. analogerweise wieder zu demontieren. <IMAGE>
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